
Finansudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 15. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 159

Er det normalt, at det tager lidt over en måned at afhænde eller handle anparter i et uno-

teret selskab og hvad er i givet fald årsagen?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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Offentligt


